
Roxenbaden-Korsviks Vägförening orgnr 717904-7290   

Omvägen 9 Vreta Kloster 

Ordinarie STYRELSEMÖTE 14 december 2023   
 
Närvarande:     Frånvarande: 
Mia Elander Nilsson, ordf   Oskar Aurelius, suppleant 
Ulf Häggquist, kassör    Anders Hartman, suppleant 
Kent Nilsson, sekr     
Anders Andersson, ledamot 
Annelie Berg A’Deild, ledamot  
 

 

DAGORDNING  

● Justering av:  föregående mötesprotokoll, konstituerande styrelsemöte 

● Budget 

● Verksamhetsplan 

● VA-anslutning 

● Inkomna frågor/synpunkter från medlemmar 

● Underhåll längs vägar 

● Övriga frågor (i mån av tid) – Hemsidan, Medlemsregister, Information från REV, Uppgifter 

till Lantmäteriet samt stadgar, Vägunderhålls-info från vägfogden samt Trafikverket, Övrigt 

från styrelse 

 

 

               ----------- 

 

● 1 - Mötet öppnas 

Styrelseordföranden öppnar mötet. 

 

 

● 2 – Justering av: föregående möteskontroll, konstituerande styrelsemöte 

Mötesprotokollen godkänns. Beslutade åtgärder, utöver de som nämns nedan, är 

ombesörjda eller påbörjade. 

 

 

● 3 - Budget 2023-2024 

Det skriftliga budgetförslaget presenteras av kassören. 

Beslut  Styrelsen godkänner budgeten.  

 

 

● 4 - Verksamhetsplan 2023-2024 

Den skriftliga verksamhetsplanen presenteras av sekreteraren. 

Beslut  Styrelsen godkänner verksamhetsplanen efter smärre justering. 

 

 



● 5 – VA-anslutning 

Den 5 december fattade kommunfullmäktige beslut om verksamhetsområde för VA. 

Tekniska Verken kommer att informera berörda fastighetsägare.  

Beslut  Ordförande åtar sig att uppdatera hemsidan med relevant information. 

 

 

● 6 – Inkomna frågor/synpunkter från medlemmar 

Oscar Forsén, nyinflyttad, framför att han är intresserad av framtida styrelsearbete. 

Hans Olstrand, har framfört att det är tomt i sandlådor. 

Beslut  Anders Andersson åtar sig att kontrollera sandlådor. 

  

 

● 7 – Underhåll längs vägar 

Anders Andersson berättar att han hjälpt till en fastighetsägare med borttag av grangrenar 

som legat för nära vägen.  Se även punkt 6 

 

 

● 8 – Övriga frågor 

Hemsidan  

– Inget nytt att rapportera 

 

Medlemsregister  

Beslut  Ulf Häggquist åtar sig att efter hand uppdatera uppgifterna i WebbVäg, men vi har 

inget krav på tidplan. 

 

Information från REV 

– Inget nytta att rapportera 

  

Uppgifter till Lantmäteriet samt stadgar 

– Inget nytta att rapportera 

  

Vägunderhålls-info från vägfogden samt Trafikverket 

– Inget nytta att rapportera 

  

Övrigt från styrelse 

Diskussion om nästa möte.  

Beslut  Beroende på eventuell ny information från Tekniska Verken kallar ordföranden till 

nästa möte, dock senast i mars. 

 

 

● 10 – Mötets avslutning 

Ordföranden avslutar mötet. 

 

 

 


